
Aan : De gemeente van Alblasserdam,

Postbus 2.

2950 AA Alblasserdam.

Alblasserdam 21 nnaart 2024.

Betreft : Schrijven van de Groenlong van 18 januari 2024

Geachte gemeenteraad,

Hierbij sturen wij onze reactie op de brief van de groene long met betrekking op ons bouwplan en

andere bouwplannen.

De inhoud spreekt voor
/

Hart gr.

' ttr,
Oost kinderdNI"'

2953 CiAlblas rckkrp" "



Aan : De stichting groene long/park huis te Kinderdijk.

Tay. Dhr Kruizinga.

Per email adress

Alblasserdam, 21 maart 2024.

Betreft: Uw schrijven van 18 januari 20224 aan de gemeenteraad van Alblasserdam.

Geachte heer Kruizinga.

Als eerste merken wij op dat we de Groene Long een warm hart toedragen om het groen in deze
mooie gemeente te behouden en te versterken. Dit wil niet zeggen dat er wel eens bomen gekapt

moeten worden; als er dan maar nieuw voor te rug geplant wordt.

Naar aanleiding van uw schrijven van 18 januari 2024 over de opmerkingen over het
bestemmingsplan Nabij Oost Kinderdijk 9 brengen wij u het volgende onder uw aandacht.

Wij hebben inderdaad 8 esdoorns gekapt met kapvergunning en die nogmaals is bevestigd door de
bezwarencommissie. Dit is u genoegzaam bekend, omdat u een van de bezwaarmakers was. Voor
deze 8 bomen hebben we inmiddels 21 bomen in deze onngeving terug geplant. Het blijkt dat er dus

meer dan genoeg is gecompenseerd.

Echter zijn er in uw werkgebied, Park Huis te Kinderdijk 23 bomen illegaal gekapt. Daar is door u
geen enkel bezwaartegen gemaakt. Dit bevreenndt ons ten zeerste en trekken uw integriteit dan ook
sterk in twijfel met betrekking tot het opkomen voor het groen in het Park en het bewaren van de

unieke landschapstong.

Omdat wij van groen houden hebben wij de laatste 2 jaren ruim 18 bomen geplaatst om de gordel
langs het wandelpad groen te houden. Die groen gordel/landtong wordt door het bestemmingsplan
Kassenterrein Jonker vernield, wat toch zeker voor uw stichting onacceptabel moet zijn.

Daarom hebben enkele groen liefhebbers bezwaargennaakt bij de rechtbanktegen deze illegale kap,

Denk hierbij aan het handhavingsrapport waar alles duidelijk in staat. Wij gaan er dan van uit gelet
op de doelstelling dat u onze actie van harte steunt, hetgeen u laat horen in uw schrijven van 18
januari 2024.



Helaas is het tegendeel waar zie kopie van het antwoord op de brief van dhr. de Groot.

Omdat uw schrijven ge richt is aan de gemeenteraad met een kopie naar B&W en het Kontakt zullen
wij deze brief dus ook sturen naar dezelfde instanties, zodat zij een duidelijker kijk op het verhaal

krijgen en goed geInformeerd zijn.

Verder zouden we hierover graag met u in gesprek gaan om het mooie Park te behouden voor

Alblasserdam.

Met vriende19k gr4teir),

0,e1



Gemeenteraad Alblasserdam
Postbus 2
2950 AA Alblasserdam

Alblasserdam, 18 januari 2024

Betreft: OK nabij 9

Geachte leden van de gemeenteraad,

Als Stichting de Groene Long voelen wij sterk de behoefte U te laten weten dat wij de gehele gang van zaken
rondom het wel/niet vaststellen van het gewijzigde bestemmingsplan Oost Kinderdijk nabij 9 zeer
teleurstellend vinden.

Waar U als gemeenteraadsleden d.d. 21-12-2021 heeft besloten niet in te stemmen met voornoemd
bestemmingsplan, heeft U deze beslissing d.d. 20-6-2023 weer ingetrokken, en in december 2023 besloten
alsnog in te stemmen met het bestemmingsplan OK nabij 9. En dit alles op grond van, naar wij begrijpen,
juridisch niet houdbare onderbouwing van het raadsbesluit van december 2021.

Wij vinden deze ontwikkeling zoals hierboven at aangegeven zeer teleurstellend, gelet op het felt dat de
natuur in Alblasserdam hierbij wederom aan het kortste eind trekt, en dit zeker niet voor de eerste keer. Ook
onze zienswijzen betreffende OK 209 ! ,) en betreffende het Hoendernest
hebben niet tot het door ons gewenste resultaat, te weten het behoud van de natuur aldaar, geleid. Hoe is dit
te rijmen met de ambities van een Fit en Groen dorp? Volgens het collegeprogramma zou actief moeten
worden gewerkt aan het vergroenen en verduurzamen van ons dorp omdat een groene leefomgeving een
positieve uitwerking heeft op de gezondheid van de burgers.

Bovendien heeft de ontwikkelaar eigenmachtig, zonder toestemming of ook maar enig overleg, bomen gekapt
en wordt voor deze onrechtmatige handelswijze in onze ogen nu "beloond" met het krijgen van een
bouwvergunning. Wij vinden dit onbegrijpelijk en het vergroot zeker ons vertrouwen in de lokale overheid
nietl

Natuurlijk realiseren wij ons dat als er zienswijzen worden ingediend, dit niet betekent dat de gemeente(raad)
het inhoudelijk altijd eens is met het daarin gestelde, maar inmiddels beginnen wij ons als Stichting de Groene
Long wet at te vragen of het Liberhaupt nog wet zin heeft om een zienswijze in te dienen, gelet op het resultaat
hiervan in de afgelopen paar jaar.

Wij hechten eraan op te merken dat wij het zeer waarderen dat wij als Stichting inmiddels structureel overleg
hebben met de gemeente, zowel op ambtelijk als bestuurlijk niveau, en dat dit overleg het mogelijk maakt om
een aantal praktische zaken, de natuur in Alblasserdam betreffend, met elkaar te bespreken en regelen. Maar
waar het gaat om de grotere projecten, zoals het wijzigen van bestemmingsplannen, moeten wij constateren
dat onze invloed zeer gering tot niet aanwezig is, en dat betreuren wij, daar wij trots zijn op de natuur in ons
dorp en deze zo goed mogelijk willen behouden en zelfs willen versterken.

Uiteraard zijn wij bereid de inhoud van dit schrijven mondeling toe te lichten.

Met vriendelijke groet,

ing de.9s.o_ene -1.-O)ig !Park Huis te Kinderdijk

Voorzitter

c.c. - college van B&W
- het Kontakt

Donneke Ooms
secretaris



Aiblasserdarn, 21 september 2023

Betreft: ow schrijven d.d. 31 augustus 2023

Ge2rhte.

Tijdens een bestuursvergadering van onze Stichting hebben de bestuursieden kennis ge.nomen van

bovengenoemde brief.

Naar aardeiding van wat wij besproken hebben laat ik u weten dat wij geen bezwaar hebben
ineediend tegen de verleende vergunning voor de 23 reeds gekapte bornen. Wij voeten geen

behoefte ern hier verder nog inhoudelijk op in te gaan.

'ioiledigheidshaive wijs ik u er op dat de Groene Long geen vereniging is maar een stichting, en dat

bet dus niet mogelijk is em u can te meiden a's iid.

Met vriendelijke greet,

narnens het bestuur van stichting d

/ i<
Dorineke Oorfts/// , ;
Secretaris
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